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Sēde sasaukta 2023.gada 19.janvārī plkst.9 

Sēdi atklāj 2023.gada 19.janvārī plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Jānis Dūmiņš, deputāte Līga Rimševica, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts 

Guntis Kalniņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Juris Krievs, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratori Ingemārs 

Avotiņš un Emanuēls Orests Gausiņš, datorsistēmu galvenais administrators Jānis Gasūns, 

Juridiskā un iepirkumu Tiesiskā nodrošinājuma nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, sabiedrisko 

attiecību speciālisti Artūrs Dulbe, Diāna Goldmane, G.Spula, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Administratīvā departamenta 

vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvā departamenta Administratīvās nodaļas vadītāja Egija 

Matuzone, deputāts Vilnis Gailums, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, 

Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Būvniecības nodaļas 

vadītājs Ralfs Simanovičs, Attīstības un būvniecības departamenta Teritorijas plānotāja Dace 

Platonova, Attīstības un būvniecības departamenta Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja 

Ilze Tijone, Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītājas Antra Bagone un Laine Baha, 

Pašvaldības policijas priekšnieks Broņislavs Ostrovskis, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja 

Līga Vasiļauska, Bauskas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu speciālists Māris Šarķis, 

Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles 

apvienības pārvaldes Komunālo pakalpojumu dienesta vadītājs Ivars Čerļenoks, Bauskas 

novada sociālā dienesta vadītāja Dina Romanovska, Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestādes “Griķu pamatskola” direktore Daiga Vīlipa, Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestādes “Stelpes sākumskola” direktore Dagmāra Veclova, Bauskas novada pašvaldības 

profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola” direktore 

Iveta Lavrinoviča, Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes 

“Iecavas Mūzikas un mākslas skola” direktore Dina Tauriņa un uzskaitvede Evita Vīksna,  

Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības  SIA “KŪDRINIEKS” valdes loceklis Andis 
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Kaspars, Iecavas Pašvaldības aģentūra “Iecavas veselības centrs” direktors Sandris Kaidaks, 

laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku veselības centrs” reorganizāciju. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas” 

maksas pakalpojumu cenrādi. 

4. Par Griķu pamatskolas maksas pakalpojumu cenrādi telpu nomai. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Iecavas Mūzikas 

un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

6. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 23.decembra lēmumā Nr.561 (prot. Nr.9, 

40.p.) “Par uzturdevas kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas novada 

pašvaldības policijas amatpersonām”. 

7. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada administrācija” 

nolikumā. 

8. Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“KŪDRINIEKS”. 

9. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

10. Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 6”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

11. Par dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

12. Par dalību projektu Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 3.projektu 

konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana. 

13. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “Dzeguzes” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Krustceles”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

16. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 “Misas 

Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

17. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 “Misas 

Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.14 “Misas kūdra 7”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Lieltenteni 

1”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.2, “Valteri”, Kurmenes 

pagastā atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Muriņi”, Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zeltiņi”, Vecumnieku pagastā 
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atsavināšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Straume Nr.8”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 1”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 2”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dienvidi 7”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 14A/16, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 12 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 51 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Bangas”, Iecavas pagastā ½ 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 18”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Jaunzemgale 55, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

 Komitejas priekšsēdētājs informē, ka apstiprināta darba kārtība ar 34 izskatāmiem 

jautājumiem, bet ir vēl papildus darba kārtībā 8 jautājumi. Izsaka priekšlikumu iekļaut tos darba 

kārtībā. 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 8 jautājumiem. 

 

Papildu darba kārtība: 

35. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu,          

Gailīšu, Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

36. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas SOS bērnu ciematu asociācija” 

par sociālā pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas sociālās aprūpes 
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un sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” nodrošināšanu. 

37. Par nekustamā īpašuma un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Latvijas SOS - bērnu ciematu asociācija”. 

38. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par 

nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

39. Par papildu finansējumu investīciju projekta “”Rundāles Avoti” pārbūves 1.kārta 

būvdarbi” īstenošanai. 

40. Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A – 1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, īres 

līguma slēgšanu. 

41. Par siltumenerģijas tarifu Bauskas novada Rundāles pagastā. 

42. Stelpes sākumskolas telpu izcenojumi. 

 

 

 

1.p. 

Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai. 

(J.Kalinka, V.Čačs, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Ir noslēgts sadraudzības līgums ar Malinas pašvaldību (Ukrainas Republika). Krievijas 

izraisītā kara fronte atradusies 15 kilometru attālumā no Malinas pilsētas. Ir nepieciešama 

patstāvīga humānā palīdzība, ko šobrīd nodrošina brīvprātīgie, izpostītās kritiskās 

infrastruktūras dēļ ir problēmas ar energoapgādi. Bauskas novada pašvaldība ir izvērtējusi 

iespēju ziedot Malinas pašvaldībai divus malkas apkures katlus, tie vairs netiek lietoti 

Bauskas muzeja vajadzībām, tie ir labā tehniskā stāvoklī un lietošanai derīgi. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu.  

 V.Čačs jautā, vai pašvaldība piegādās katlus. J.Kalinka atbild, ka tos piegādās biedrība. 

V.Čačs turpina, ka varbūt jāpadomā vēl par kādām iedzīvotājiem nepieciešamām lietām, ko 

pie reizes piegādāt. J.Kalinka nosaka, ka var arī to noorganizēt, kāds laiks paies, kamēr 

demontēs katlus, ir laiks savākt arī ziedojumus. I.Pētersone jautā, kas to organizēs – 

pašvaldība vai biedrība. A.Okmanis iestarpina, ka šodien par ziedojumiem netiek lemts.   

 G.Kalniņš jautā, cik sen katli ir tikuši izmantoti apkurei un cik ilgi stāv nelietoti. 

J.Kalinka paskaidro, ka katli ir pieslēgti sistēmai, rūsējuši nav. Jautājumu nav. 

  

 

 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par mantas 

ziedojumu Malinas pašvaldībai” ar labojumiem. 
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2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku veselības centrs” reorganizāciju. 

(I.Romānovs, I.Pētersone, S.Kaidaks, A.Okmanis, J.Krievs, E.Grigorjeva) 

Ziņo: I.Romānovs.  

 Ir sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības iestādes “Vecumnieku veselības centrs” 

reorganizāciju. Šis ir otrais mēģinājums, lai virzītu reorganizācijas procesu. Apvienojot 

Iecavas un Vecumnieku veselības centrus, ir analizēta iestāžu finanšu situācija, ilgu laiku 

Vecumnieku veselības centram nevar atrast vadītāju. Apvienošanas mērķis ir nodrošināt 

Vecumnieku teritorijas iedzīvotājiem pakalpojumu pieejamību tādā pašā apjomā un 

kvalitātē, kā līdz šim, kā arī nākotnē nodrošināt papildu speciālistu piesaisti. Mainīts 

reorganizācijas izpildes termiņš uz 30.aprīli. 

 I.Pētersone izsaka priekšlikumu iekļaut lemjošajā daļā punktu par attīstības plāna 

izstrādi pēc iestāžu apvienošanas un vai līdz 30.aprīlim ir iespējams sakārtot vides 

pieejamības jautājumus. S.Kaidaks atbild, ka tas būtu jāprecizē Veselības inspekcijā, bet tas 

ir izdarāms. Reorganizācijas procesā ir jāsaglabā līdz šim paveiktais abās iestādēs, jaunu 

pakalpojumu piesaistei ir nepieciešams finansējums. Pēc apvienošanas nolikums būs 

jāmaina, jāsaprot pašvaldības finansējuma daļa. A.Okmanis papildina, ka līdz 30.aprīlim ir 

jāveic grozījumi nolikumā. I.Pētersone papildinot domes priekšsēdētāju, vadītājam ir pašam 

jāizrāda iniciatīva un nolikumam izmaiņas ir nepieciešamas, kā arī jābūt stratēģiskam 

plānošanas dokumentam, kāda būs attīstība gan Iecavas, gan Vecumnieku veselības centra 

pakalpojumiem, gan arī personāla jautājumiem.  

 M.Mediņš jautā par pakalpojumu saglabāšanu Vecumnieku veselības centrā un par 

papildu pakalpojumu nodrošināšanu Iecavas veselības centrā, kas ietver nokļūšanas 

problēmas Vecumnieku iedzīvotājiem; vai Iecavas speciālisti varētu sniegt konsultācijas arī 

Vecumniekos. S.Kaidaks atbild, ka pakalpojumi noteikti tiks saglabāti; jāsaprot, kādus 

pakalpojumus varam nodrošināt Vecumniekos ar esošo personālu; saistībā ar speciālistu 

papildus pakalpojumiem Vecumniekos, tas ir jautājums par attālumu, ko šis speciālists 

veiks un par tā izmaksām. 

 J.Krievs norāda par lēmuma projekta rindkopas neprecīzu aprakstu. Lemjošā daļā nav 

vienādības ar nosaukumiem “iestāde” un “aģentūra”, varētu izskatīt variantu “veselības 

pakalpojumu sniedzējs”. A.Okmanis papildinot, precizē, ka norādītā rindkopa ir 

jāpilnveido, piemēram, “Lai nodrošinātu kvalitatīvu un efektīvu pakalpojumu esošajā 

apjomā”; jāprecizē juridiski korekts labojums saistībā ar vārdiem “iestāde” un “aģentūra”.  

 I.Pētersone atgādina par savu priekšlikumu. A.Okmanis nosaka, ka to varētu skatīt 

kontekstā ar jauno nolikumu un tā uzdevumiem; ja noteiksim, ka obligāti kaut kas ir jāliek 

klāt, tad tas nozīmēs arī papildus finanšu līdzekļus. I.Pētersone precizē, ka tad, kad tiks 

strādāts pie nolikuma, norādīt par pakalpojuma paplašināšanas iespējām, tad arī lemsim. 

A.Okmanis nosaka, ka neatzīmējot šo punktu lēmuma projektā, tas netiks aizmirsts. 

I.Pētersone papildina, ka tāda iespēja pastāv, drošāk ir šo punktu atrunāt un strādāt pie tā. 

E.Grigorjeva izsaka priekšlikumu papildināt lēmuma projektu, ka ir jāizstrādā nolikums līdz 

30.martam, lai aprīlī to varētu apstiprināt. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

precizēt lēmuma projektu ar izteiktajiem priekšlikumiem par 

nolikuma izstrādi un norādēm par vārdiem “iestāde” un 

“aģentūra”, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku veselības 

centrs” reorganizāciju” ar labojumiem. 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas” 

maksas pakalpojumu cenrādi. 

(I.Lavrinoviča, J.Krievs, M.Mediņš, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Lavrinoviča. 

 Ir veikti izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola” maksas 

pakalpojumu izcenojumu aprēķini un lūdz tos apstiprināt. Ir redzams, cik izmaksā viena 

mācību stundu tiešajās izmaksās un kādas ir netiešās izmaksas. 

 J.Krievs norāda uz izcenojuma piezīmē atrunāto – ja mainīsies izglītojamo skaits 

grupā, tad tas nozīmēs, ka mainīsies arī izcenojums, un cik bieži tas varētu notikt. 

I.Lavrinoviča apstiprina, ka tas ir atkarīgs no audzēkņu rotācijas, liela tā nav; pieaugušo 

grupu nodarbības neplāno, tas attiecas uz sagatavošanas interešu izglītības grupām. J.Krievs 

norāda, ka cenrādī ir iekļauta pieaugušo mūzikas izglītības maksa. I.Lavrinoviča paskaidro, 

ka tās ir tikai individuālās stundas. M.Mediņš jautā, kāds ir skaits, no kura sāk pārrēķinu. 

I.Lavrinoviča nosaka, ka vidēji grupā ir 7-8 audzēkņi, no tā skaita tad arī pārrēķins.  

 G.Kalniņš precizē, ka izcenojums ir paredzēts pilnai grupai, ja grupas skaits 

palielinās/samazinās, tad jāstiprina jauns izcenojums. I.Lavrinoviča nosaka, ka aprēķins tiek 

veikts 1 stundai mākslas vai mūzikas programmā – attiecīgi, cik stundas ir apmeklētas, 

skaits nav konkrēts. Ja ir 7 audzēkņi, sarēķina stundas mēnesī un sadala uz audzēkņu skaitu. 

I.Pētersone norāda, ka piezīme ir jāprecizē ar atzīmi, kad tad proporcionāli izglītojamo 

skaitam tiek sadalīta šī mācību maksa – vai mēneša sākums/beigas. I.Lavrinoviča paskaidro, 

ka tas notiek mēneša beigās. A.Okmanis norāda, ka tas tiks precizēts, norādot vārdu 

“mēnesī”. Jautājumu nav, notiek balsošana 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

precizēt cenrādī piezīmes, papildinot tekstu ar “mēnesī”, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Mūzikas 

un mākslas skolas” maksas pakalpojumu cenrādi” ar 



7 

 

labojumiem. 

 

 

4.p. 

Par Griķu pamatskolas maksas pakalpojumu cenrādi telpu nomai. 

(D.Vīlipa, A.Okmanis, G.Kalniņš, I.Latviete, M.Mediņš, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Pētersone, 

V.Čačs) 

Ziņo: D.Vīlipa. 

 Izstrādāts maksas pakalpojumu cenrādis atbilstoši Bauskas novada pašvaldības kārtībai 

par noteikšanas metodiku un izcenojumu apstiprināšanu. Lēmuma projekta pielikumā ir 

pakalpojumu cenrādis Griķu pamatskolas struktūrvienības “Dzirnaviņas” virtuvei, 

struktūrvienības “Mūsa” doktorāta telpai un Griķu pamatskolas virtuvei.  

 A.Okmanis norāda uz likuma “Par pašvaldībām” atsauci, kurš vairs nav spēkā, un jautā 

par ko izcenojums tiek noteikts – par m2, kādā laika vienībā. D.Vīlipa atbild, ka laika 

vienība ir mēnesis. G.Kalniņš papildina, ka aprēķins ir uz visas skolas platību proporcionāli 

virtuves platībai, procenti pēc platības. I.Latviete paskaidro, ka par m2/mēnesī; proporcija ir 

pret kabinetu, 8,33 % viena mēneša norma; cenrādī jāieraksta vārds “mēnesī”.  

 M.Mediņš jautā, vai telpu izmanto tikai skolnieku ēdinātāji. D.Vīlipa apstiprina, ka 

tikai viņi; ēdamzāle ir bērniem, virtuves telpas – firmai, arī pirmsskolas izglītības iestādē 

“Dzirnaviņas”. M.Mediņš jautā, vai to nevajadzētu iekļaut lēmuma projektā – tikai skolēnu 

ēdināšanai. D.Vīlipa skaidro, ka ir līgums, neviens cits to nevar iznomāt; nomas līgumā ir 

atrunātas konkrētas telpas nomai, telpā gatavo ēdienu bērnu ēdināšanai. A.Okmanis 

papildina, ka radās jautājums par ēdināšanu citās skolās – bērnudārzos ēdamzāles nav, 

pamatskolā, kā ir. D.Vīlipa paskaidro, ka skolā ir ēdamzāle, to darbinieki neizmanto, par to 

nemaksā. A.Okmanis pauž viedokli, ka atšķiras skolu ēdināšanas funkcijas, ir jābūt vienādai 

pieejai visās skolās. A.Mačeks papildina, ka ēdinātājs izmanto arī telpu, kurā bērni tiek 

ēdināti, tam vajadzētu būt atrunātam līgumā, jo tiek nodots viss pakalpojums.  

 G.Kalniņš precizē pie maksas cenrāža, ka vajadzētu svītrot “sabiedriskā labuma 

organizācijas statuss”. Deputāti apstiprina, ka tā tam ir jābūt.  

 I.Pētersone jautā, kāpēc doktorāta telpas maksa ir augstāka. D.Vīlipa paskaidro, ka 

doktorāta telpas atrodas bērnudārzā “Mūsa”, kuras tiek apkurinātas ar gāzi.  

 M.Mediņš norāda, ja virtuve tiek iznomāta tikai skolēnu ēdināšanai un ir līgums, tad 

kādas budžeta institūcijas, biedrības u.c. var izmantot šīs pašas telpas, vai to vispār vajag 

pieminēt lēmuma projektā. D.Vīlipa piekrīt, ka būtu nepieciešams to labot, un piebilst, ka 

uz skolu no Rīgas brauc basketbola skolas uz nometnēm, vajadzētu izstrādāt cenrādi par 

sporta zāles un klašu telpu izmantošanu. V.Čačs piemetina, ka uz domes sēdi var papildināt 

lēmuma projektu ar šo punktu, taču D.Vīlipa norāda, ka tā izstrādei būtu nepieciešams 

vairāk laika. A.Okmanis aicina balsot par šo lēmuma projektu, piebilstot par labojumiem.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: veikt labojumus atsaucē uz likumu, cenrādī norādīt laika 
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vienību un veikt labojumus piezīmes sadaļā, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par Griķu 

pamatskolas maksas pakalpojumu cenrādi telpu nomai” ar 

labojumiem. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Iecavas Mūzikas 

un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(D.Tauriņa, A.Okmanis, I.Pētersone, E.Grigorjeva) 

Ziņo: D.Tauriņa.  

 Veikti skolas maksas pakalpojumu cenrāža aprēķini. Saistībā ar sabiedriskā labuma 

organizācijas statusa piezīmi, būtu nepieciešams saprast deputātu nostāju. A.Okmanis jautā, 

kāds būtu skolas piedāvājums. D.Tauriņa atbild, ka šis ir diskutējams jautājums, jo ir 

konkrēta biedrība, kurai izīrē telpas, ir sabiedriskā labuma statuss, bet mēs uzskatām, ka no 

viņiem vajadzētu iekasēt nomas maksu, jo par viņu nodarbībām iedzīvotāji maksā dalības 

maksu. A.Okmanis nosaka, ka, balstoties uz dzirdēto, sanāk, ka lēmuma projekta 2.2.p. tiek 

svītrots. I.Pētersone atbalsta skolas direktores teikto, biedrības var veikt saimniecisko 

darbību, tiklīdz tā notiek, maksā vispārējā kārtībā pēc cenrāža; iepriekšējā pieeja ir jāmaina 

– 2.2.p. ar piebildi “ja netiek nodrošināts saimnieciskās darbības ietvaros”. A.Okmanis pauž 

viedokli, tad būs grūtāk pārbaudīt, vai tiešām tiek veikta saimnieciskā darbība; izsaka 

priekšlikumu – vienreizējiem pasākumiem piešķiram atlaidi, ja regulārs pasākums – atlaidi 

nepiešķiram, slēdzam līgumu par maksu. E.Grigorjeva apstiprina, ka to varētu izdarīt, bet ar 

piebildi, ka sabiedriskās labuma organizācijas/biedrības nevar veikt saimniecisko darbību 

šādā veidā – iekasēt naudu. D.Tauriņa paskaidro, ka to skola nepārbauda. I.Pētersone 

norāda uz pielikuma piezīmju sadaļā 2.p. ierakstīt “mēnesis”. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

papildināt lēmuma projekta punktu par atlaides piešķiršanu, 

pielikuma piezīmju sadaļā papildināt 2.p. ar “mēnesī”,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības 

iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” ar labojumiem. 
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6.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 23.decembra lēmumā Nr.561 (prot. Nr.9, 

40.p.) “Par uzturdevas kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas novada 

pašvaldības policijas amatpersonām”. 

(B.Ostrovskis) 

Ziņo: B.Ostrovskis. 

 Lai kompensētu inflācijas cenu radīto pieaugumu un uzlabotu pašvaldības policistu 

darba apstākļus, nepieciešams palielināt uzturdevas kompensācijas apmēru par 15 

EUR/mēnesī, nosakot to 100 EUR/mēnesī no 2023.gada 1.februāra. Palielinājums daļēji 

pietuvinās Pašvaldības policijas darbinieku uzturdevas kompensācijas apjomu citu 

pašvaldības policijas darbinieku uzturdevas kompensācijas apmēram. Gada griezumā 

budžeta sadārdzinājums būs par 6840 EUR. A.Okmanis lūdz atbalstīt lēmuma projektu, 

jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 23.decembra 

lēmumā Nr.561 (prot. Nr.9, 40.p.) “Par uzturdevas 

kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas 

novada pašvaldības policijas amatpersonām””. 

 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada administrācija” 

nolikumā. 

(E.Paičs, I.Pētersone, M.Mediņš, G.Kalniņš, J.Krievs, V.Čačs) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Valsts pārvaldi organizē pēc iespējas efektīvi. Bauskas novada administrācijā vairs nav 

nepieciešams datu aizsardzības speciālists, jo to nodrošina ārpakalpojums. Administrācijas 

apsaimniekojamo ēku skaits ir palielinājies, ir nepieciešams saimniecības pārzinis. 

Nepieciešams mainīt Saimniecisko un darījumu nodaļas nosaukumu uz Iepirkuma nodaļa, 

jāapvieno Sporta nodaļa un Veselības un sabiedrības labklājības nodaļas, jo tās veic līdzīgas 

funkcijas pēc satura, nosaucot to par Sporta un veselības nodaļu. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu.  

 I.Pētersone jautā par saimniecības vadītāja amatu, kas prasa papildus finansējumu. 

E.Paičs atbild, ka atalgojums ir saglabāts esošajā apjomā. I.Pētersone precizē, tad kā tiek 

apmaksāts ārpakalpojums. E.Paičs paskaidro, ka iepirkuma rezultātā.  

 M.Mediņš jautā, kas nodrošina domes pieņemto lēmumu ievietošanu mājaslapā. 

E.Paičs atbild, ka sabiedrisko attiecību nodaļa. M.Mediņš norāda, ka būtu nepieciešams 

Bauskas novada nolikumā izlabot Stelpes pamatskola uz Stelpes sākumskola.  
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 G.Kalniņš jautā par darbiniekiem; struktūrshēmā daži ir norādīti, bet nolikumā nav 

norādīti darbinieki iekšējā struktūrā: atsevišķi darbinieki administrācijas struktūrā, kāpēc tā 

ir. E.Paičs paskaidro, ka iepriekš administrācijā nebija saimniecisko jautājumu jomas, ir 

jauni pienākumi speciālistam; bija atsevišķi speciālisti, kuri nebija pakļauti konkrētai 

nodaļai (darba aizsardzības speciālists, datu aizsardzības speciālists), bet departamenta 

vadītājiem, atsevišķi kā štata vienības. A.Okmanis precizē, ka tas ir tāpēc, ka datu 

aizsardzības specialists neietilpst nevienā nodaļā. G.Kalniņš norāda par amata vienību 

vecākais dzīvokļu lietu speciālists – vai ir kādas izmaiņas. E.Paičs saka, ka izmaiņu nav, ir 

jālabo – izņemt 5.punktā sadaļu par vecākais dzīvokļu lietu speciālists.  

 M.Mediņš jautā, vai vajadzīgi 2 darba aizsardzības speciālisti, ja ir ārpakalpojums. 

E.Paičs skaidro, ka viņiem mainās pienākumi – viens speciālists atbildīgs par Iecavas un 

Vecumnieku teritorijām, otrs – par Rundāles un Bauskas teritoriju. Funkcijas ir nodalītas. 

M.Mediņš turpinot, jautā, vai tas ir izvērtēts, jo novadā ir viens vides speciālists, tur netiek 

veikts ārpakalpojums; ja jau ir tas ārpakalpojums, vai tiešām nepieciešams vēl viens 

speciālists; vai tiksim iepazīstināti ar administrācijas struktūrshēmas izmaiņām, saistībā ar 

budžetu. E.Paičs paskaidro, ka administrācijas struktūrshēmā izmaiņas vairs nav paredzētas. 

M.Mediņš norāda, ka jautājums ir par novada apvienībām. A.Okmanis papildina, ka šobrīd 

šis nav izskatāmais jautājums par apvienībām.  

 J.Krievs norāda, ka lēmuma projekta 4.rindkopā norādīts par saimniecības pārziņa 

nepieciešamību, 6. punktā ir tikai 3 ēkas. E.Paičs paskaidro, ka nolikumā norādīts punkts 

par citām ēkām, jo nav nepieciešams norādīt konkrētu ēku adreses; tas ir ar nodomu, lai 

katru reizi, kad veiktu kādas izmaiņas, nebūtu jāapstiprina nolikuma grozījumi.  

 G.Kalniņš jautā par Bauskas Rātsnamu – tas esot Bauskas apvienības pārvaldes 

nekustamo īpašumu apsaimniekošanā. E.Paičs komentē, ka iepriekš tas bija TIC pārvaldībā, 

bet tagad tas būs administrācijas pārvaldībā.  

 V.Čačs jautā par TIC saimniecisko speciālistu, kas bijis līdz šim. E.Paičs paskaidro, ka 

personai būs mazāk pienākumu, persona līdz šim vairāk nodarbojās ar TIC darbinieku 

pienākumiem, būs iekvalificēts pie TIC darbiniekiem un būs citi pienākumi (ekskursiju 

vadīšana u.c.); bija dalīta funkcija. Saimnieciskie jautājumi būs cita darbinieka pārziņā. 

 A.Okmanis rezumē lēmuma projektā izskatāmo jautājumu, norādot uz neuzmanības 

kļūdas labošanu, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Līga Rimševica) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

izņemt lēmuma projekta nolikuma grozījumu sadaļā 5.punktu 

par “vecākais dzīvokļu lietu speciālists”,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas 

novada administrācija” nolikumā” ar labojumiem. 

 

 

Plkst. 10:30 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst. 10:40 tiek atsākta sēde. 
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8.p. 

Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“KŪDRINIEKS”. 

(A.Kaspars, G.Kalniņš, J.Krievs, V.Čačs, A.Mačeks, I.Pētersone, A.Mačeks, M.Mediņš, 

I.Romānovs) 

Ziņo: A.Kaspars. 

 Ja pašvaldība plāno piedalīties ES fondu aktivitātēs un saņemt atbalstu sabiedrisko 

pakalpojumu sniegšanai ir ņemams vērā arī starptautisko tiesību normu regulējums, 

nepieciešamības gadījumā noslēdzot starp pašvaldību un sabiedrisko pakalpojumu sniedzēju 

pakalpojuma līgumu par attiecīgo sabiedrisko pakalpojumu sniegšanu. Lai nodrošinātu 

nepārtrauktus, drošus un kvalitatīvus ūdenssaimniecības pakalpojumus Bauskas novadā, 

Vecumnieku pagasta Misas un Beibežu ciemos nepieciešams slēgt līgumu par sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu. Ir sagatavots lēmuma projekts par Bauskas 

novada pašvaldības un pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “KŪDRINIEKS” līguma 

slēgšanu. SIA jau vairāk kā 30 gadus sniedz šos pakalpojumus, jābūt noslēgtam 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līgumam, līdz šim šāds līgums nav noslēgts.  

 G.Kalniņš jautā par līguma projektu – par decentralizēto notekūdeņu uzskaiti, tas 

netiek līgumā atrunāts, to vajadzētu iekļaut līgumā. Kapitālsabiedrībai pēc tam pašvaldībai 

jāiesniedz atskaite par decentralizēto notekūdeņu uzskaiti, pēc saistošajiem noteikumiem šī 

joma ir jākontrolē (uzskaite no pakalpojumu ņēmējiem). A.Kaspars atbild, ka uzņēmums 

šādu uzskaiti veic. A.Okmanis un A.Kaspars vienojas par šī punkta iekļaušanu līgumā par 

atsevišķas uzskaites veikšanu.  

 J.Krievs jautā par līguma projekta 1.1.7.punktu – kas pārbauda uzskaites mēraparātus. 

A.Kaspars atbild, ka uzskaites mēraparāti ir uzstādīti attīrīšanas iekārtās, proporcionāli 

izlietotajam ūdenim tiek aprēķināts kanalizācijas patēriņš. J.Krievs rezumē, ka ar to saprot 

komercuzskaites mēraparātu uzstādīšanu, nomaiņu, jo tas viss ir saistīts ar 

ūdenssaimniecību, tad te varētu arī iekļaut privātos ūdens skaitītājus. G.Kalniņš papildina, 

ka pēc saistošajiem noteikumiem privāto ūdensskaitītāju nemaz nav, jo visi ir pakalpojumu 

sniedzēji un to uzskaite/derīgumu termiņiem ir pie pakalpojumu sniedzējiem. Mēraparāti ir 

ierēķināti tarifā. A.Kaspars papildina, ka katrai mājai ir uzstādīts savs ieejas skaitītājs, kas 

uzskaita ieejošo ūdens daudzumu. J.Krievs precizē, ka to tad uzstāda SIA “KŪDRINIEKS” 

par saviem līdzekļiem. A.Kaspars apstiprina.  

 V.Čačs paskaidro, ka Bauskā tos uzstāda paši iedzīvotāji. A.Mačeks papildina, ka 

kapitālsabiedrībām ir jāuzstāda mēraparāti par saviem finanšu līdzekļiem – pēc 

komercuzskaites aprēķina piegādāto ūdens apjomu. V.Čačs nosaka, ka privātmājai uz 

robežas jau ir uzskaite. G.Kalniņš paskaidro, ka pie ieejas mājā tas ir komercuzskaites 

mēraparāts, un mājā vēl sadalās pa skaitītājiem.  

 I.Pētersone jautā, ja līgumu slēdz uz 10 gadiem, ko nozīmē līguma projekta 5.5.punkts 

– kas ir tas, par ko maksā pašvaldība. A.Okmanis paskaidro, ka publiskā ūdens krāna ūdens 

izmaksas sedz pašvaldība, tas vairāk attiecas uz Bauskas pilsētu. A.Kaspars papildina, ka 

šobrīd par šo SIA “KŪDRINIEKS” nemaksā, jo nav tādu brīvkrānu; ja būs, tad pašvaldība 

maksās.  

 M.Mediņš jautā, vai pārējās pašvaldības kapitālsabiedrības pēc novadu apvienošanas 

arī ir aktualizējušas šo jautājumu par līgumu slēgšanu. A.Okmanis atbild, ka lēmums tika 

pieņemts pagājušajā gadā. I.Romānovs papildina, ka D.Rijkurim ir dots uzdevums apkopot 

visu kapitālsabiedrību līgumu slēgšanas šajā jomā, par to informēs.  

 A.Okmanis aicina atbalstīt lēmuma projektu ar labojumiem, notiek balsošana.  
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Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

 “atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

iekļaut līguma projektā punktu par decentralizēto notekūdeņu 

uzskaiti, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas 

līguma slēgšanu ar SIA “KŪDRINIEKS”” ar labojumiem. 

 

 

9.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

(I.Čerļenoks, M.Mediņš, G.Kalniņš, A.Okmanis, J.Krievs) 

Ziņo: I.Čerļenoks. 

 Ņemot vērā, ka palielinājušās elektroenerģijas izmaksas, nepieciešams veikt izmaiņas 

aukstā ūdens un kanalizācijas tarifos Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā no 2023.gada 

1.februāra. 

 M.Mediņš jautā, cik uz šo brīdi pagastos patērētājiem nav ūdens skaitītāju un kā 

aktualizē jautājumu par ūdensskaitītāju uzstādīšanu. I.Čerļenoks atbild, ka iedzīvotāji 

saprot, ka uzstādīt ūdensskaitītājus ir izdevīgāk.  

 G.Kalniņš jautā par tarifu aprēķinu Pilsrundālē – notekūdeņu vairāk kā padotā ūdens. 

A.Okmanis paskaidro, ka Rundāles pilij un Pilsrundāles vidusskolai ar cits ūdens 

piegādātājs. 

 J.Krievs izsakās, ka varbūt juridiskām un fiziskām personām vajadzētu dažādus 

izcenojumus. A.Okmanis norāda, ka nav pamata tā dalīt. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un 

Viesturu pagastā”. 
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10.p. 

Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 6”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

 

(J.Feldmanis, G.Kalniņš, A.Okmanis, E.Grigorjeva, V.Čačs) 

 

Ziņo: J.Feldmanis. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 6”, Īslīces pagastā 

nodošanu pārvaldīšanā un apsaimniekošanā biedrībai “Lauku 6”. Līdz šim pārvaldīšanu veica 

SIA “Īslīces ūdens”, bet ņemot vērā reorganizācijas procesus, nepieciešams cits pārvaldītājs. Ir 

notikusi iedzīvotāju kopsapulce, dokumenti iesniegti.  

 G.Kalniņš precizē, ka šajā ēkā ir 6 pašvaldības dzīvokļi. J.Feldmanis apstiprina, ka 6 ir 

pašvaldības dzīvokļi, 3 privatizēti. Īslīces pagasta pārvaldē nav speciālists, kurš varētu veikt 

mājas pārvaldīšanu, SIA “Bauskas ūdens” nav šādas funkcijas, un deleģējot SIA “VIDES 

SERVISS” tas būtu papildus slogs, pilsēta ir kompakta, papildus speciālistu izmaksas. 

A.Okmanis papildina, ka nepieciešams lēmuma projektā atrunāt, kas nodos, kas pieņems, kas 

notiks ar parādiem un uzkrājumu. E.Grigorjeva norāda, ka pēc priekšsēdētāja ieteikumiem, ir 

papildināts lēmuma projekts; īpašnieks ir pašvaldība, noteikti pilnvarā jānorāda, ka piedziņa ir no 

nomniekiem, ne pašvaldības, tas tiks sakārtots. V.Čačs papildina, ka pašvaldība ir īpašnieks tad, 

kad sakārtota zemesgrāmata, vajadzētu turpmāk sakārtot šo lietu, lai nav strīdu.  

 M.Mediņš jautā, vai dzīvokļu īpašnieki nevēlas privatizēt šos pašvaldības dzīvokļus. 

A.Mačeks atbild, ka tāpat tas jāieraksta zemesgrāmatā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvojamās mājas “Lauktehnika 6”, Rītausmās, Īslīces pagastā 

pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam”. 

 

 

11.p. 

Par dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(J.Feldmanis, E.Grigorjeva) 

Ziņo: J.Feldmanis. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums par dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, Rītausmās, Īslīces 

pagastā nodošanu pārvaldīšanā un apsaimniekošanā biedrībai “Lauku 6”. Līdz šim 

pārvaldīšanu veica SIA “Īslīces ūdens”, bet ņemot vērā reorganizācijas procesus, 

nepieciešams cits pārvaldītājs. Ir notikusi iedzīvotāju kopsapulce, dokumenti iesniegti. 

 E.Grigorjeva nosaka, ka jāprecizē kopējā parādsaistību summa. Jautājumu nav. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

precizēt parādsaistību apjomu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, Rītausmās, Īslīces pagastā 

pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam” ar 

labojumiem. 

 

 

12.p. 

Par dalību projektu Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 3.projektu 

konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana. 

 

(I.Tijone, G.Kalniņš, L.Baha) 

 

Ziņo: I.Tijone. 

 Pārrobežu sadarbības programma ir izsludinājusi 3.projektu konkursu – Kapitalizācija un 

rezultātu stiprināšana, kas paredz Bauskas novada pašvaldības īstenotā projekta “Ainava kā 

resurss: atbalsts jauniem pakalpojumiem un tūrismam” rezultātu pastiprināšanu. Aktivitātes 

paredzētas Mežotnes pilskalnā, kultūrtelpā “Mežotnes baznīca”. Projektu pieteikumu 

iesniegšanas termiņš ir 2023.gada 31.janvāris. Projekta īstenošanas termiņš ir 7 mēneši. Lūdz 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dalību programmā un apstiprināt projekta kopējās 

plānotās izmaksas līdz  80 000 EUR. 

 G.Kalniņš jautā, ja iespējams 40% avanss, vai starpmaksājumi nav iespējami. L.Baha 

atbild, ka lēmuma projektā norādītas maksimālās pieļaujamās izmaksas uz vienu projekta 

partneri līdz 80 000 EUR no kopējās summas, līdz 72 000 EUR ar ES finansējumu. 

Starpmaksājums, tikai avanss, nav paredzēts, jo termiņš ir 7 mēneši. Projektā paredzēta tikai 

beigu atskaite, pēc tās apstiprināšanas tiek atgūta atlikusī daļa no neizmaksātā ES finansējuma. 

G.Kalniņš jautā par aktivitātēm – apmeklētāju krēsliem. L.Baha paskaidro, ka tie tiks iegādāti 

bāzes projektā “Ainava kā resurss: (..)” līdz 31.maijam. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par dalību 

projektu Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 
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3.projektu konkursā – Kapitalizācija un rezultātu 

stiprināšana”. 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. 

 

(D.Platonova, G.Kalniņš, A.Okmanis, I.Pētersone, J.Krievs, A.Mačeks) 

 

Ziņo: D.Platonova. 

 Pēc administratīvi teritoriālās reformas izveidotajā Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā ir spēkā četri teritorijas plānojumi. Lai Bauskas novada administratīvajā teritorijā būtu 

vienoti, līdzvērtīgi, atbilstoši spēkā esošajiem normatīvajiem aktiem izstrādāti teritorijas 

izmantošanas un apbūves noteikumi un to grafiskā daļa, ir nepieciešams izstrādāt jaunu Bauskas 

novada teritorijas plānojumu. Ir sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada teritorijas 

plānojuma izstrādes uzsākšanu, apstiprinot darba uzdevumus, izstrādes vadītāju un plānojuma 

izstrādes darba grupas izveidi. Ir veikti papildinājumi – dzīvnieku uzturēšanas būvju standarti, 

detalizēta ceļu izstrāde, institūciju saraksts, no kurām saņemt atzinumus u.c.. Publisko 

apspriešanu sanāksmes organizējamas pilsētu un pagastu nodaļās.  

 G.Kalniņš norāda, ka nav laika vienību, no/līdz kuram kas tiks veikts - kad tiks uzsākta 

Bauskas novada teritorijas plānojuma izstrāde, vai būs iepirkums, jāmin kāds laika intervāls. 

A.Okmanis nosaka, ka normatīvie akti nosaka 5 darba dienu laikā. D.Platonova apstiprina, ka 

plānots sludināt iepirkumu. G.Kalniņš jautā arī par elektrouzlādes staciju vietu izveidi teritorijas 

plānojuma ietvaros. D.Platonova atbild, ka īpašs zonējums tām nav nepieciešams; apzināti nav 

ietverts konkrēts gads, jo nav korekti noteikt kādu laika periodu, var pēc vairākiem gadiem atkal 

aktualizēt šo procesu. G.Kalniņš papildina, varbūt jānosaka kāds termiņš, cik ilgs laiks būs 

izstrādātajam dots. A.Okmanis atbild, ka to nosaka likums līdz 2025.gada beigām obligāti tas ir 

jāizstrādā, mēs uzsāksim ātrāk. D.Platonova papildina, ka ne vienmēr laika grafikā sanāk 

iekļauties, ja ir domes lēmums, tad nepieciešami grozījumi; līdz 2025.gada 31.decembrim ir 

laiks, lai to kvalitatīvi izstrādātu. 

 I.Pētersone nosaka, ka būtu nepieciešams kāds laika termiņš. D.Platonova piebilst, ka tas 

varētu būt 2 gadu laikā. A.Okmanis precizē par termiņiem, nosakot, ka būtu korekti projektu 

pabeigt līdz nākamajām vēlēšanām.  

 J.Krievs jautā par darba uzdevuma punktiem: 3.20.p. svītrojumu, 3.29.9.p., 3.29.14.p.. 

D.Platonova paskaidro, ka nosacījumos ir ietverts šis skaidrojums, tad tas būtu dubultā. Saistībā 

ar 3.29.9. punktu, D.Platonova paskaidro, ka šī punkta ietveršanu aktualizēja no Vecumnieku 

apvienības pārvaldes, jo tur vairāk kriteņu (karsta) teritoriju. Saistībā ar 3.29.14.p. novada 

artēziskiem urbumiem, D.Platonova nosaka, ka precizēs. J.Krievs jautā par kaimiņvalstu iesaisti 

projektā. D.Platonova paskaidro, ka līdz šim stratēģijā to neiekļauj, tas ir dārgi, atzinumi nav 

nepieciešami. G.Kalniņš izsaka, ka pēc vajadzības var viņus uzaicināt uz apspriešanu.  

 M.Mediņš izsaka priekšlikumu par 3.20.p. – Skaistkalnes, Valles, Bārbeles ģipšu 

atradnes, līdz ar to vajadzētu svītroto daļu atstāt. A.Okmanis norāda, ka nosacījumos attālumi ir 

atrunāti. M.Mediņš norāda uz terminu “ieguves vieta”. A.Mačeks papildina, ka tiks pieprasīta 

Ģeoloģijas dienesta informācija par iegulām, attiecīgi šajās zonās noteiks apbūves noteikumus; 

tekstu bīstami rakstīt, cik tālu var būt – attālums līdz mājām – sabiedriskās apspriešanas rezultātā 

sevišķajos apbūves noteikumos to varētu mēģināt atrunāt. Specifiski nosacījumi tiks izstrādāti, 

atsevišķi neizcelt. G.Kalniņš izsaka priekšlikumu 3.20.p. formulēt kā “derīgo izrakteņu ieguves 

un atradņu vietas”. A.Mačeks piekrīt, šajās zonās jāizstrādā sevišķi nosacījumi.  

 I.Pētersone jautā, vai nevajadzētu piesaistīt Iekšlietu ministriju; par ugunsdzēsības 

dienesta piesaisti; kāpēc iekļauta Veselības inspekcija. A.Okmanis paskaidro, ka normatīvajos 

aktos jau ir noteikts, kādas institūcijas jāiekļauj, D.Platonova piekrīt, ka Veselības inspekcija bija 

viena no tām, kurai jābūt iekļautai, par Iekšlietu ministriju precizēs. A.Okmanis papildina, vai 
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darba uzdevumā kas saistāms ar Iekšlietu ministriju; ja nepieciešams, to var iekļaut. A.Mačeks 

aizrāda, ka pret to jāizturas uzmanīgi, lai var realizēt nosacījumus, likumā ir nodefinētas iestādes, 

kurām jāsniedz atzinumi. I.Pētersone lūdz līdz domes sēdei paanalizēt nepieciešamību pēc 

nosaukto iestāžu atzinumiem. A.Okmanis nosaka, ka iekļaujot šīs iestādes kā atzinumu 

sniedzējas, tad pēc tam šie atzinumi no visām ir jāsaņem. D.Platonova arī norāda, ja konkrētā 

laika periodā atbilde nav sniegta, piefiksējam, ka nosacījumi nav sniegti. Jautājumu nav, notiek 

balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

papildināt darba uzdevumu sadaļu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu” ar 

labojumiem. 

 

 

14.p. 

Par nekustamā īpašuma “Dzeguzes” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot īpašumā bez atlīdzības nekustamā 

īpašumā “Dzeguzes” zemes vienību domājamās daļas Īslīces pagastā. Uz zemes gabala 

atrodas 2 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā dzīvokļi privatizēti par pajām kopā ar funkcionāli 

saistītu ēku – kūti. Sagatavots lēmuma projekts nodot par pajām privatizēto dzīvokļu 

īpašniekiem bez atlīdzības dzīvojamai mājai piesaistīto zemes vienību 0,230 ha platībā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma “Dzeguzes” zemes vienības Īslīces 

pagastā nodošanu īpašumā bez atlīdzības”. 
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15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Krustceles”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

“Krustceles” Brunavas pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,11 ha platībā, 

personai noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai 

pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Krustceles”, 

Brunavas pagastā atsavināšanu”. 

 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 “Misas 

Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

 

(L.Vasermane) 

 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.2 “Misas kūdra 4”, Misā, Vecumnieku pagastā ar kopējo 

platību 48,3 m2. Noslēgts īres līgums, īres maksas un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot 

atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.2 “Misas Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 “Misas 

Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.7 “Misas kūdra 4”, Misā, Vecumnieku pagastā ar kopējo 

platību 48,7 m2. Noslēgts īres līgums, īres maksas un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot 

atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.7 “Misas Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.14 “Misas kūdra 7”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē ir neprivatizēts dzīvoklis Nr.14, “Misas kūdra 7”, Misā, 

Vecumnieku pagastā ar platību 28,3 m2. Dzīvoklis nav apdzīvots, nav dzīvošanai derīgā 

stāvoklī un tā remontam nepieciešami ievērojami pašvaldības finanšu līdzekļi. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas 

veidu – pārdošana izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

 



19 

 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa 

Nr.14 “Misas kūdra 7”, Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”. 

 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

“Lieltenteni 1”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr.3 “Lieltenteni 1”, Valles pagastā ar kopējo platību 34,7 

m2. Noslēgts īres līgums, īres maksas un komunālo maksājumu parādu nav. Sagatavots 

lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas 

veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.3 “Lieltenteni 1”, Valles pagasts nodošanu 

atsavināšanai”. 
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20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.2, “Valteri”, Kurmenes 

pagastā atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē ir neprivatizēts dzīvoklis Nr.2, “Valteri”, Kurmenes pagastā ar 

platību 44,1 m2. Dzīvoklis nav apdzīvots, nav dzīvošanai derīgā stāvoklī un tā remontam 

nepieciešami ievērojami pašvaldības finanšu līdzekļi. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.2, “Valteri”, Kurmenes pagastā atsavināšanu”. 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Muriņi”, Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Muriņi”, Bārbeles pagastā sastāvošu no zemes vienības 14,4 ha 

platībā. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, 

nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Muriņi”, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 
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22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zeltiņi”, Vecumnieku pagastā 

atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Zeltiņi”, Vecumnieku pagastā sastāvošu no zemes vienības 4843 m2 

platībā. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, 

nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zeltiņi”, 

Vecumnieku pagastā atsavināšanu”. 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Straume Nr.8”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Straume Nr.8”, Iecavas pagastā sastāvošu no zemes vienības 0,0620 

ha platībā, noteikts starpgabala statuss. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Straume Nr.8”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 
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24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 1”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Ozolrenes 1”, Iecavas pagastā sastāvošu no zemes vienības 0,08 ha 

platībā, ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Ozolrenes 1”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 2”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Ozolrenes 2”, Iecavas pagastā sastāvošu no zemes vienības 0,0272 ha 

platībā, ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 
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“Ozolrenes 2”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dienvidi 7”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Dienvidi 7”, Iecavas pagastā sastāvošu no zemes vienības 0,1699 ha 

platībā, ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Dienvidi 7”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 14A/16, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu Bumbieru iela 14A/16, Iecavas pagastā sastāvošu no zemes vienības 

0,0981 ha platībā, ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts 

par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana 

par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Bumbieru iela 14A/16, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 12 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldības bilancē ir neprivatizēts dzīvoklis Nr.2, Baldones ielā 12, Iecavā ar platību 

26,6 m2. Dzīvoklis nav apdzīvots, nav dzīvošanai derīgā stāvoklī un tā remontam 

nepieciešami ievērojami pašvaldības finanšu līdzekļi. Sagatavots lēmuma projekts par 

nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Baldones iela 12 - 2, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 51 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu Baldones ielā 51-2, Iecavā ar platību 67,4 m2, ar personu noslēgts īres 

līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai pieminēto īpašumu, 

nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Baldones iela 51 - 2, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Bangas”, Iecavas pagastā 

½ domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamā īpašuma “Bangas”, Iecavas pagastā ½ domājamo daļu sastāvošu no zemes 

vienības 2,35 ha platībā. Uz zemesgabala atrodas personai piederošas ēkas ½ no domājamā 

daļa no dzīvojamās mājas un pagraba. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Bangas”, Iecavas pagastā ½ domājamās daļas nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 18”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Jaunzemgale 18”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0033 ha 

platībā, ar personu noslēgts nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Jaunzemgale 18”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 55”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu “Jaunzemgale 55”, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0037 ha 

platībā, ar personu noslēgts nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Jaunzemgale 55”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu Aroniju iela 29, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0313 ha platībā, 
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ar personu noslēgts nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu atsavināšanai 

pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. Jautājumu 

nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Aroniju iela 29, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu Aroniju iela 29A, Iecavā sastāvošu no zemes vienības 0,0329 ha 

platībā, ar personu noslēgts nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nodošanu 

atsavināšanai pieminēto īpašumu, nosakot atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Aroniju iela 29A, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 
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35.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

(L.Vasiļauska, G.Kalniņš, A.Okmanis, I.Pētersone, A.Mačeks) 

Ziņo: L.Vasiļauska.  

 Ņemot vērā, ka palielinājušās elektroenerģijas izmaksas, nepieciešams veikt izmaiņas 

aukstā ūdens un kanalizācijas tarifos Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastos no 2023.gada 1.marta. Lūdz apstiprināt sagatavoto 

lēmuma projektu un aukstā ūdens un kanalizācijas tarifus. 

 G.Kalniņš jautā par pamatlīdzekļu nolietojumu. L.Vasiļauska atbild, ka ir koriģēts 

pamatlīdzekļu uzskaites princips, tagad tie ir korekti ietverti, kas iepriekšējā tarifā netika 

iekļauti. Ar esošajiem pagājušā gada tarifiem nevarēja nosegt izdevumus. G.Kalniņš turpina 

– par iegūto ūdens daudzuma attiecību pret notekūdeņu savākšanu – vai mēraparāti uzskaita 

iegūto ūdens daudzumu. L.Vasiļauska nosaka, no ūdens akas ir uzskaitīts iegūtais 

daudzums, mēraparāti visiem lietotājiem nav uzstādīti (Bauskas apvienības pārvaldes 

teritorijas kopējais lietotāju skaits ir 2319 fiziskas personas, 55 juridiskas personas, 19 

iestādes), pēc normām ūdens pakalpojumus saņem 22 fiziskas personas, kanalizācijai pēc 

normām tiek aprēķināts 10 personām. G.Kalniņš jautā, kāpēc 2023.gadā ūdens mēraparātu 

uzstādīšana nav paredzēta. L.Vasiļauska atbild, ka ir paredzēts tos uzstādīt kā saimnieciskos 

materiālus nenorādot kā mēraparātus. Ir vairāki pieslēgumi ar privātiem ūdens urbumiem, 

kanalizācijas notekūdeņus apsaimnieko apvienības pārvalde. G.Kalniņš jautā, kas ir pārējās 

izmaksas, kuras pagastos ir dažādas, un administratīvajām izmaksām. L.Vasiļauska atbild, 

ka pārējās izmaksas ir neplānotās izmaksas, kuras nevar uzskaitīt. Administratīvās izmaksas 

netiek atspoguļotas tarifos; tarifos ietver tikai tehniskā personāla atalgojumu (santehniķi, 

attīrīšanas iekārtu operatori). A.Okmanis papildina par ieceri nodot šo pakalpojumu 

kapitālsabiedrībām, process tiks uzsākts. G.Kalniņš norāda, ka būtu veicami labojumi, lai 

visās nodaļās būtu vienādi rēķināti izdevumi par personālu. I.Pētersone iestarpina, ka tas 

būs liels administratīvais slogs. A.Okmanis piebilst, ka būtu vieglāk to izdarīt, ja būtu 

vienādi tarifi. A.Mačeks nosaka, vai ir vajadzība pārskatīt katra darbinieka darbu 

proporcionāli nostrādātajam laikam, ja ir iecere veidot vienlīdzību. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, 

Codes, Dāviņu, Gailīšu, Mežotnes un Vecsaules pagastā”. 
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36.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas SOS bērnu ciematu asociācija” 

par sociālā pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” nodrošināšanu. 

 

(D.Romanovska, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš, E.Grigorjeva, J.Krievs, V.Čačs) 

 

Ziņo: D.Romanovska. 

 2022.gadā Bauskas novada Sociālais dienests uzsāka sniegt ilgstošas sociālās aprūpes 

un sociālās rehabilitācijas pakalpojumu Zaļajā ielā 33, Bauskā bērniem bāreņiem un bez 

vecāku gādības palikušajiem bērniem. Šobrīd pakalpojumu saņem 6 bērni, to nodrošina 4 

sociālie audzinātāji, 1 sociālais aprūpētājs un psihologs, 1 amata vieta ir vakanta (sociālais 

darbinieks). Uzsākot šo pakalpojumu, ir novērota darbinieku mainība, kas norāda, ka netiek 

nodrošināts pilnvērtīgs pakalpojums, kā arī ir palielinājušās izmaksas uz vienu bērnu, kas 

sastāda 1707,70 EUR. Pašvaldība izvērtēja sadarbības iespējas ar biedrību “Latvijas SOS-

bērnu ciematu asociācija”, tā ir gatava nodrošināt sniegt ģimeniskai videi pietuvinātu bērnu 

aprūpes pakalpojumu 8 bērniem, pakalpojuma izmaksas uz vienu bērnu sastādītu 1305, - 

EUR. Biedrībai pakalpojuma nodrošināšanai tiks nodots bezatlīdzības lietošanā nekustamais 

īpašums Zaļajā ielā 33, Bauskā. Sagatavots lēmuma projekts par sociālā pakalpojuma 

deleģēšanu biedrībai, paredzot slēgt līgumu uz 5 gadiem. 

 I.Pētersone jautā saistībā ar nākamo jautājumu par kustamās mantas nodošanu 

biedrībai – to izmantos gan Bauskas, gan citu pašvaldību bērnu pakalpojuma 

nodrošināšanai, īsti pareizi tas nav, jo tas ir Bauskas novada pašvaldības ieguldījums; vai ir 

izvērtēts, ka, ņemot vērā mūsu pašvaldības ieguldījumu, mūsu bērniem ir lētāks 

pakalpojums, nekā citu pašvaldību bērniem. A.Okmanis norāda, ka kustamā 

manta/inventārs nolietojas, pakalpojuma sniedzējs par saviem līdzekļiem to atjauno. 

I.Pētersone atbalsta jautājuma būtību, bet ierosina, vai nevarētu būt divas cenas. A.Okmanis 

norāda, ka biedrībai nav pamata prasīt vairāk par citas pašvaldības bērnu, ja tas 

pakalpojums nemaksā vairāk par viņu noteikto. I.Pētersone nosaka, ka pēc būtības, ja cenā 

tiktu ierēķināts bezatlīdzības lietošanā saņemtās ēkas un kustamās mantas vērtība, veidotos 

uzkrājums caur nolietojumu vērtību, ja nepieciešams, ir par ko atjaunot. A.Okmanis norāda, 

ka nav dzirdēts no citām pašvaldībām par divām cenām, tad šis lietas process ir jāsāk no 

gala.  

 G.Kalniņš papildina, ka lēmuma projekts ir izveidots tā, ka biedrībai šis process 

izmaksās lētāk kā pašvaldībai, jo amortizācija nav jārēķina; vai zāles pļāvējs ir obligāti 

nododams. D.Romanovska papildina, ka ir pievienots saraksts ar lietām, kas ir iegādātas par 

projekta un kas par sociālā dienesta līdzekļiem; arī zāles pļāvējs, datori ir iegādāti par 

projekta līdzekļiem, tāpēc būtu nododami. A.Okmanis norāda, ka par apstiprināto summu 

par bērnu amortizācija nebija iekļauta, tika dalīta budžeta summa ar bērnu skaitu.  

 E.Grigorjeva papildina, ka deleģēšanas līgumā nevar paredzēt divas summas; ir jābūt 

biedrības noteiktajai summai; ja bija šāda doma, to vajadzēja izrunāt ātrāk. Deleģēšanas 

līgumā ir jābūt vienai summai, vienīgi var norādīt, ka Bauskas novada pašvaldības bērniem 

primāri jānodrošina šis pakalpojums. I.Pētersone atgādina, ka par to ir minējusi jau iepriekš, 

vai juridiski pastāv tāda iespēja. E.Grigorjeva apstiprina, ka divas summas nevar iekļaut, tas 

ir izcenojums pašvaldībai kā pakalpojuma saņēmējam. A.Okmanis norāda, ka tā ir 

pašvaldības iniciatīva optimizēt savus izdevumus, tika iesniegts piedāvājums pēc mūsu 

pieprasījuma, mums tas ir jāakceptē vai jānoraida.  

 J.Krievs atgādina par biedrības pārstāvja teikto, ka tas ir bizness, nekas netiek 

garantēts; nosakot, ka novada bērnam ir jābūt primārajam šī pakalpojuma saņēmējam, tad 

līgums ir jāpārtrauc, jo noruna ir cita. Uzsākot šo projektu, netika izvērtētas lietas, ko varam 

kā pašvaldība zaudēt, šis ir labākais iespējamais variants optimizēt izdevumus.  
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 I.Pētersone ierosina ietvert līgumā punktu, ka brīvu vietu gadījumā priekšroka dodama 

Bauskas novada pašvaldības bērniem. A.Okmanis piekrīt, ka līgumu varētu papildināt par 

priekšrocību novada bērniem, nenosakot brīvās vietas obligātu rezervēšanu. V.Čačs 

papildinot kolēģu teikto norāda, ka vajadzētu paredzēt brīvās vietas novada bērniem; 

A.Okmanis uz to norāda, ka katra brīvā vieta maksā naudu. D.Romanovska papildina, ka 

jebkurā gadījumā šo pakalpojumu pirks no tās pašvaldības, kura tajā brīdī spēs piedāvāt 

brīvu vietu; vienas ģimenes bērnus dalīt nedrīkst un jāskata savietojamības princips ar 

atšķirīgām traumatiskām pieredzēm. A.Okmanis aicina atbalstīt lēmuma projektu, notiek 

balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

papildināt līgumu ar priekšrocības noteikšanu Bauskas novada 

bērniem,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas SOS 

bērnu ciematu asociācija” par sociālā pakalpojuma 

“ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas sociālās aprūpes 

un sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” 

nodrošināšanu” ar labojumiem. 

 

 

37.p. 

Par nekustamā īpašuma un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Latvijas SOS - bērnu ciematu asociācija”. 

(D.Romanovska, M.Mediņš, E.Grigorjeva) 

Ziņo: D.Romanovska. 

 Saistībā ar deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas SOS bērnu ciematu 

asociācija” par sociālā pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas sociālās 

aprūpes un sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” nodrošināšanu, biedrībai ir 

nepieciešams nodot bezatlīdzības lietošanā nekustamo īpašumu Zaļajā ielā 33, Bauskā, 

pamatlīdzekļus un inventāru. 

 M.Mediņš jautā par līguma 4.1.12.p. par nekustamā īpašuma nodošanu pēc līguma 

termiņa beigām; ņemot vērā dabisko nolietojumu ēkai, kā rīkojas pašvaldība. E.Grigorjeva 

norāda, ka tā ir viņu atbildība, līguma laikā ēkai rodas nolietojums, par saviem līdzekļiem to 

atjauno; biedrības izcenojumā ir norādītas iespējamā remonta pozīcijas. Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  2 (Guntis Kalniņš, Ināra Pētersone) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nekustamā īpašuma un kustamās mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas SOS - bērnu 

ciematu asociācija””. 

 

 

38.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

(I.Tijone, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Bauskas novada pašvaldībai noslēgts līgums ar SIA “Zemgales mutes veselības centrs” 

par telpu nomu ēkā Slimnīcas ielā 4, Bauskā. ERAF projekta “Deinstitucionalizācijas plāna 

īstenošana Bauskas novadā” ietvaros notiek ēkas pārbūve. Saskaņā ar plānoto būvdarbu 

grafiku būvniecības darbi tika plānoti līdz 2023.gada 1.februārim, tomēr atklājās vairāki 

iepriekš neparedzami papilddarbi. Līdz ar to darbus nevar pabeigt plānotajā laikā, tāpēc ir 

sagatavots lēmuma projekts par grozījumu veikšanu lēmumā, paredzot, ka periodā līdz 

2023.gada 1.jūlijam netiek piemērota nomas maksa. 

 I.Pētersone jautā, kāpēc netiks prasīta nomas maksa. A.Okmanis paskaidro, ka iestāde 

neatrodas remontētajās telpās. Jautājumu nav, notiek balsojums. 

 

Par lēmumu balso:  “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas  -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra 

lēmumā “Par nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā 

nomu””. 

 

 

39.p.  

Par papildu finansējumu investīciju projekta “”Rundāles Avoti” pārbūves 1.kārta 

būvdarbi” īstenošanai.  

(R.Simanovičs, M.Mediņš, J.Krievs, G.Kalniņš) 

Ziņo: R.Simanovičs. 

 Ir noslēgts līgums par objekta “Rundāles Avoti” pārbūves 1.kārtas būvdarbu veikšanu. 

Projektam nepieciešami papilddarbi, nepieciešamais papildus finansējums sastāda 



32 

 

33 424,65 EUR. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu finansējuma piešķiršanai, iekļaujot to 

pašvaldības 2023.gada budžetā.  

 M.Mediņš jautā, vai sadzīves kanalizācijas tīkli ir pašvaldības īpašums. R.Simanovičs 

atbild, ka tas ir privātīpašums. M.Mediņš turpina – vai viņi arī piedalās pie izbūves ar 

saviem finanšu līdzekļiem. R.Simanovičs paskaidro, ka ar izbūvi būs nodrošināta tikai 

pievienošanās pie pārsūknēšanas stacijas.  

 J.Krievs jautā par ko papildus maksās 15%. R.Simanovičs nosaka, ka būvizmaksu 

noteikšanas kārtības noteikumi paredz, ka būvniekiem ir tiesības iepirkumu rezultātā 

piestādīt virsizdevumu un peļņas daļu. J.Krievs norāda, ka šie virsizdevumi ir iekļauti 

projektā. R.Simanovičs norāda, ka būvuzņēmējs pieprasīja 80 000 EUR par papildus 

darbiem, bet izvērtējot projektu un līgumu, ir iegūts ietaupījums 50 000 EUR apmērā. 

 G.Kalniņš jautā par remontējamo objektu – ēkām, kas tajās paredzēts. R.Simanovičs 

paskaidro, ka būvniecība notiek 1.ēkā, t.s., Pienotavas ēkā, pārējās Avoti 1, Upesmāja. Tiek 

izbūvēti pievadi, 2.kārtas ietvaros to izbūvēs līdz galam. Pēc nodošanas paredzēts izvietot 

tūrisma un informācijas centru, konferenču zāle un kabinets.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

papildu finansējumu investīciju projekta “”Rundāles Avoti” 

pārbūves 1.kārta būvdarbi” īstenošanai”. 

 

 

40.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A–1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, īres līguma 

slēgšanu. 

(L.Vasermane, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts AS Nordeka iesniegums par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A-1, 

Vecumniekos nodrošināšanu sabiedriskā autotransporta vadītājiem. Telpa atrodas 2.stāvā, 

sastāv no vienas istabas 13,1 m2 platībā, ir noteikta īres maksa 2,66 EUR/mēnesī. 

Sagatavots lēmuma projekts par dzīvojamās telpas īres līguma slēgšanu līdz 2023.gada 

31.decembrim.  

 I.Pētersone jautā, ko vispār ar šo ēku darīt. L.Vasermane paskaidro, ka par šo 

vajadzētu padomāt; šajā ēkā atrodas sociālais dienests, bāriņtiesa, kabineti, sociālā dienesta 

vajadzībām telpas klientiem, telpas īrē ģimenēm ar bērniem. Pašlaik ir tāda situācija, ka 

likuma ietvaros nevar kategorijām nodrošināt telpas; varētu ar atsevišķu lēmumu piešķirt 

tiesības īrēt šīs telpas. A.Okmanis papildina, ka šis jautājums nav atrisināts, notiks pārrunas 

par šo ēku, par mājokļu lietu likumu, bet pašvaldība var izdot saistošos noteikumus par šo 

īres jomu.  
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 G.Kalniņš piedāvā risinājumus šai situācijai – pārvalde ir iesniegusi ēkas pārbūves 

projektu, lai pārbūvētu telpas dzīvokļos; var arī organizēt nomas tiesību izsoles. Jautājumu 

nav. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A–1, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā, īres līguma slēgšanu”. 

 

 

41.p. 

Par siltumenerģijas tarifu Bauskas novada Rundāles pagastā. 

(I.Čerļenoks, A.Okmanis, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Pētersone) 

Ziņo: I.Čerļenoks. 

 Ņemot vērā, ka palielinājušās dabasgāzes un elektroenerģijas iegādes cenas, 

nepieciešams veikt izmaiņas siltumenerģijas tarifā Rundāles pagasta Pilsrundāles un 

Saulaines ciemos no 2023.gada 1.februāra. Izmaksas aprēķinātas pēc konsultācijām ar 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisiju.  

 A.Okmanis jautā, vai netiek pieļauts, ka gāzes cena varētu būt zemāka par 51 

EUR/MWh. I.Čerļenoks atbild, ka tā varētu būt, veiks pārrēķinu. A.Okmanis norāda, ka 

tabula jāpapildina.  

 G.Kalniņš jautā par rēķinu kompensāciju, vai sadalot gāzes cenu un gāzes 

komponentes skaitās kā kopējais tarifs; jāsaprot aprēķini kompensācijai. A.Mačeks 

paskaidro, vai nebūs jākompensē tarifa mainīgā daļa. A.Okmanis precizē, ka kopējais tarifs 

ir apstiprināts.  

  I.Pētersone lūdz izskaidrot tabulas lasījumu. A.Okmanis izskaidro. Jautājumu nav. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

papildināt pielikumu Nr.1 ar papildus pozīcijām,   

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

siltumenerģijas tarifu Bauskas novada Rundāles pagastā” ar 
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labojumiem. 

 

 

42.p. 

Stelpes sākumskolas telpu izcenojumi. 

(D.Venclova) 

Ziņo: D.Venclova. 

 Veikti izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” maksas pakalpojumu izcenojuma 

aprēķins, kurš stāsies spēkā 2023.gada 1.februārī. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Stelpes 

sākumskolas telpu izcenojumi”. 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 19.janvārī plkst. 12:43. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


